

[سياسة الخصوصية:](#)

نحن في مجموعة الشمري للتجارة والاستثمار ملتزمون بحماية خصوصيتك وضمن أمان بياناتك الشخصية. نولي أهمية كبيرة للحفاظ على سرية المعلومات التي قد يتم مشاركتها معنا من قبلك عند استخدام موقعنا الإلكتروني.

1. مشاركة المعلومات: نحن نحترم خصوصيتك ولا نقوم ببيع أو تبادل أو مشاركة معلوماتك الشخصية مع أي طرف ثالث، إلا في الحالات التالية:

بموافقتك الصريحة على هذه المشاركة.

إذا كانت هذه المشاركة مطلوبة بموجب القوانين المعمول بها.

2. حماية البيانات: نعمل على تنفيذ تدابير أمنية صارمة لحماية بياناتك الشخصية من الوصول غير المصرح به، أو التغيير، أو الكشف غير المصرح به. هذه التدابير تشمل استخدام بروتوكولات الأمان المناسبة وتخزين البيانات في بيئات آمنة.

3. حقوق المستخدم: لديك الحق في طلب الوصول إلى بياناتك الشخصية أو تعديلها أو حذفها في أي وقت. إذا كنت ترغب في

ممارسة أي من هذه الحقوق، يرجى التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني: usama@alshamarigroup.com.

4. التعديلات على سياسة الخصوصية: قد نقوم بتحديث هذه السياسة من وقت لآخر لتتماشى مع التغييرات القانونية أو التشغيلية. سنقوم بنشر أي تعديلات على هذه الصفحة، وسيتم إخطارك في حال كانت هناك تغييرات جوهرية. المحتوى الانكليزي

[Privacy Policy:](#)

At Al-Shammari Group for Trade and Investment, we are committed to safeguarding your privacy and ensuring the security of your personal data. We place a high priority on keeping any information you may share with us through our website confidential.

1. Sharing of Information: We respect your privacy and do not sell, exchange, or share your personal information with any third party, except in the following cases:

With your explicit consent.

If required by applicable law.

2. Data Protection: We implement strict security measures to protect your personal data from unauthorized access, alteration, or unauthorized disclosure. These measures include using appropriate security protocols and storing data in secure environments.
3. User Rights: You have the right to request access to, modify, or delete your personal information at any time. If you wish to exercise any of these rights, please contact us at usama@alshamarigroup.com.

4. Changes to the Privacy Policy: We may update this policy from time to time to reflect legal or operational changes. Any updates will be posted on this page, and you will be notified in case of any significant changes.